
Til generalforsamling

Vi har modtaget et brev fra Kolding kommune vedr. fartdæmpning på
stamvejen.
Vi mener at det var vedtaget af vi selv skulle have lavet chikanerne.
Så vi ønsker at få taget punktet op på generalforsamling til en ny afstemning
om det er nødvendig men denne chikane.
Vi vil gerne have prisen oplyst på denne chikane da dette ikke frem går
tydeligt nogle steder.


